



## STYREMØTE LFPS Akershus

<b>Dato - tid:</b>	Onsdag 16.august 2017 - kl.18.30	<b>Sted:</b>	Leiraveien 7, 2000 Lillestrøm
<b>Møte nr.:</b>	5/17		
<b>Innkalt av:</b>	Grethe Platt		
<b>Deltakere:</b>	Grethe Platt, Wenche Gabrielsen, Kjell Rehoff Larsen, Arne Furulund, Bjørn Danielsen, Helene Kjølstad.		
<b>Vararepresentanter:</b>	Nils Lauten, Wenche Wigestrang		
<b>Meldt forfall:</b>			
<b>Forfall:</b>			
<b>Referent:</b>	Helene Kjølstad		

Sak	Til behandling
35/5-17	<u>Bemerkninger til innkalling/dagsorden:</u> Ingen bemerkninger.  <b>Vedtak: Innkalling og dagsorden godkjent.</b>
36/5-17	<u>Protokoll fra styremøtet 4/17, avholdt 31. mai 2017:</u>  <b>Vedtak: Protokoll 4/17 godkjent uten merknader.</b>
37/5-17	<u>Økonomien:</u> Økonomien er stabil. <b>Vedtak: Økonomien tatt til orientering.</b>
38/5-17	<u>Post inn &amp; ut, orientering/kurs:</u> Høstkonferansen NHF Ø, 1.og 2. sept. i Asker. Helene reiser for NHF Ø/LFPS A Ekstramidler – frist innen 15.sept. Vi har ikke noe klarlagt program for prosjekt/fagdag ennå og kan ikke søke i år. – Mulige tilskuddsordninger på «Tilskuddsportalen.no», Arne sjekker denne portalen til neste møte. <b>Vedtak: Posten for perioden tatt til orientering.</b>
39/5-17	<u>Hjemmesiden:</u> Kjell jobber kontinuerlig med hjemmesiden og legger ut ting han finner interessante for medlemmer. Forslag til ting som bør legges på hjemmesiden, sendes til Kjell. Han skal finne ut om en bruksanvisning for skifte av administrator. Dette skal gjøres til neste møte. <b>Vedtak: Hjemmesiden har blitt veldig bra og Kjell jobber kontinuerlig med siden.</b>

40/5-17	<p><u>Samarbeidet Akershus/Østfold:</u> Fagdagen ble bra og med godt samarbeid. Høstturen fra 24. – 27. august til Sunne, ser ut til å gå bra, men samarbeidet med turgruppene i begge lagene, ble litt rotete. Aud, som ikke er i turgruppen, har sittet med mye av jobben, med Helene som litt assistent (hun er heller ikke i turgruppen). Samarbeidet rundt turgruppene må man snakke mer om. Vi tar opp saken i neste AU møte, samt på felles styremøte ca. januar 2018. Bedre retningslinjer må lages.</p> <p><b>Vedtak: Samarbeidet mellom turgruppene har ikke vært bra nok. Vi må ta dette opp i neste AU-møte, samt på felles styremøte i ca. januar 2018.</b></p>
41/5-17	<p><u>Medlemsmøte 11.oktober på Ski:</u> Temaet er «pasientreiser», (ikke behandlingsreiser), men altså transport til og fra lege, behandling o.l. Wenche G. kontakter pasientreiser. Wenche W. bestiller lokale og rundstykker til 15 personer, samt henter nøkkel. <u>Medlemsmøtet starter kl. 19.00.</u> Helene sender ut medlemsinfo.</p> <p>I forkant av medlemsmøtet avholder vi <u>styremøte kl. 17.00</u> på samme sted.</p> <p><b>Vedtak: Medlemsmøte 11.oktober kl. 19.00 på Ski – tema: Pasientreiser. Wenche G. kontakter pasientreiser, Wenche W. bestiller lokale, rundstykker og henter nøkkel. Helene sender ut medlemsinfo.</b></p>
42/5-17	<p><u>Julebord:</u> Wenche G. og W. har reservert julebord på Triaden fredag 1.desember 2017. Dette er OK og de skal skrive kontrakt med Triaden. Wenche G. sjekker ut prisene, og vi planlegger juletallerken med ribbe eller pinnekjøtt, + forret og dessert, en velkomstdrink, enhet med drikke.</p> <p><b>Vedtak: Wenche G. og W. skriver kontrakt med Triaden hotell angående julebord fredag 1.desember 2017. Wenche G. kontakter Triaden vedrørende priser, samt mat og drikke.</b></p>
43/5-17	<p><u>Eventuelt:</u> Helene sender ut høstens medlemsinfo, med bl.a. informasjon m/bilder fra høstturen, medlemsmøtet 11-okt. og foreløpig info om julebord.</p>
<b>Neste møte</b>	<p><b><u>Neste styremøte: Onsdag 11.oktober 2017 kl. 17.00, Ski senter for eldre/uføre, Kirkevn 3, 1400 Ski</u></b></p>

<b>Møtet avsluttet</b>	Kl. 20.30		
<b>Sted og dato:</b>	Fjellhamar 23/8-2017		
<b>Signatur:</b>	<table style="width: 100%; border: none;"> <tr> <td style="width: 50%; border: none;">Grethe Platt Leder</td> <td style="width: 50%; border: none;">Helene Kjølstad Sekretær</td> </tr> </table>	Grethe Platt Leder	Helene Kjølstad Sekretær
Grethe Platt Leder	Helene Kjølstad Sekretær		